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           ROMÂNIA 

JUDEŢUL   HUNEDOARA 

  MUNICIPIUL LUPENI 

   CONSILIUL   LOCAL 

 

 

P R O C E S   V E R B A L  

Încheiat astăzi  27 iunie 2019 cu ocazia şedinţei ordinare 

  a Consiliului Local al Municipiului Lupeni 
 

 Consiliul Local al Municipiului Lupeni a fost convocat în şedinţă ordinară prin Dispoziţia 

Primarului Municipiului Lupeni nr.336/ 21 iunie  2019, cu respectarea prevederilor legale. 

Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul consilier local Adrian Baciu, președintele de 

ședință pentru lunile iunie – iulie 2019, conform Hotărârii Consiliului Local al municipiului Lupeni 

nr. 64/ 2019.  Domnul consilier Adrian Baciu constată faptul că din totalul de 19 consilieri care 

compun Consiliul Local Lupeni sunt prezenţi 16. Lipsesc de la lucrările ședinței următorii consilieri: 

doamna consilier Cîmpean Rodica, domnul consilier Pășcuț Ștefan, domnul consilier Mpldovan Emil. 

Cvorumul prevăzut de lege fiind întrunit, ședința este legal constituită.  

La lucrările şedinţei participă domnul Primar Lucian Marius Resmeriță, domnul Viceprimar - 

Iacob Viorel Mesaroș, domnul Secretar jr Marius  Claudiu Băloi, cetățeni ai municipiului Lupeni.  

Preşedintele de şedinţă ales prezintă ordinea de zi și o supune la vot: 

1 – Proiect de hotărâre nr. 68/ 2019 privind aprobarea finanţării nerambursabile din fondurile 

publice ale Municipiului Lupeni a unor proiecte, programe, acţiuni şi activităţi nonprofit de interes 

general în anul 2019. 

Iniţiator: Lucian Marius Resmeriță, Primar al Municipiului Lupeni 

2 – Proiect de hotărâre nr. 69/  2019 privind aprobarea procedurilor și a condițiilor de realizare 

a schimburilor în cazul locuințelor construite de Agenția Națională pentru Locuințe în cadrul 

Programului de construcții de locuințe pentru tineri destinate închirierii. 

Iniţiator: Lucian Marius Resmeriță, Primar al Municipiului Lupeni 

3 – Proiect de hotărâre nr. 70/ 2019 privind aprobarea Devizului general actualizat și a 

principalilor indicatori economici actualizați ai proiectului “Modernizare strada Tudor Vladimirescu 

(buevard)”. 

Iniţiator: Lucian Marius Resmeriță, Primar al Municipiului Lupeni 

4 – Proiect de hotărâre nr. 74/ 2019 privind predarea către Ministerul Dezvoltării Regionale, 

Administrației Publice prin Compania Naţională de Investiţii “C.N.I.” S.A., a amplasamentului şi 

asigurarea condiţiilor în vederea executării obiectivului de investiţii Proiect tip - „Bazin de înot 

didactic” în Municipiul Lupeni, judeţul Hunedoara. 

Iniţiator: Lucian Marius Resmeriță, Primar al Municipiului Lupeni 

5 – Proiect de hotărâre nr. 75/ 2019 privind aprobarea încetării, prin acordul părților, conform 

prevederilor contractuale, a unor contracte de închiriere a unor locuințe ANL. 

Iniţiator: Lucian Marius Resmeriță, Primar al Municipiului Lupeni 

6 – Proiect de hotărâre nr. 76/ 2019 privind aprobarea unui raport de evaluare precum şi 

vânzarea unui imobil (teren) prin licitație publică. 

Iniţiator: Lucian Marius Resmeriță, Primar al Municipiului Lupeni 

7 – Proiect de hotărâre nr. 77/ 2019 pentru actualizarea Studiului de Fezabilitate și a 

Indicatorilor Tehnico Economici pentru obiectivul de investiții ”Schi în România, Stațiunea Straja, 

Municipiul Lupeni – Dezvoltarea Stațiunii Turistice Straja”. 

Iniţiator: Lucian Marius Resmeriță, Primar al Municipiului Lupeni 

8 – Diverse. 

Ordinea de zi este aprobată cu unanimitate de voturi. 

Domnul consilier Adrian Baciu întreabă dacă există obiecţiuni cu privire la conţinutul 

procesului verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local al Municipiului Lupeni din data de 30 mai 

2019 și a procesului verbal al ședinței de îndată din data de 13 iunie 2019.  

Întrucât nu sunt obiecții se supun la vot individual procesele verbale și se aprobă cu 

unanimitate de voturi.  
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 Domnul consilier Adrian Baciu propune să fie ascultați cetățenii prezenți la ședință. 

Domnul Chitic Remus: am o proprietate pe strada Fagului nr. 23 și vă informez că în urma 

ploilor din ultimul timp este un stâlp de curent foarte afectat, la fiecare ploaie se agravează situația. 

Domnul Primar: Cunosc cazul dumneavoastră, am analizat, vom găsi o soluție . 

Domnul Drilea Ion: locuiesc pe strada Minerilor nr. 2/8, am o gaură în acoperiș și plouă în 

casă, aș vrea să mă ajutați să o repar. 

Domnul Primar: de când locuiți acolo? Erau probleme când v-ați mutat? 

Domnul Drilea Ion: din anul 2014. Nu erau dar vecinii fac tot felul de probleme și acum îmi 

plouă și mie. 

Domnul Primar: vom verifica. 

Doamna Maria Sicht: am primit o înștiințare de la Primărie, de la impozite și taxe, mi se 

impută o sumă imensă pentru gunoi, n-am găsit înțelegere la funcționarii primăriei, am fost jignită, nu 

cred că o hotărâre de consiliu este mai presus de lege, mama are scutire pentru impozitele și taxele 

locale, nu  cred că trebuie să plătesc; să zicem că Primăria nu vrea să îi acorde acest drept dar mă 

înștiințezi peste doi ani jumătate, ca să acumulez datorii și penalități? Este corect? 

Domnul Primar: vă dau mâine un răspuns. 

Se trece la punctul 1 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 68/ 2019 privind aprobarea 

finanţării nerambursabile din fondurile publice ale Municipiului Lupeni a unor proiecte, programe, 

acţiuni şi activităţi nonprofit de interes general în anul 2019. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Adrian Baciu: sunt situaţii de conflict de interese/ 

incompatibilităţi la acest punct ? Nu sunt anunţate. 

Domnul Primar prezintă proiectul de hotărâre și expunerea de motive.  
Comisiile de specialitate avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Domnul consilier Năsălean Ioan Lucian: vă felicit pentru reglarea graficului cu echipamentele 

sportive, ar fi bine ca suma alocată să fie virată în luna ianuarie, februarie, astfel încât toți care vor să 

depună proiecte să aibă timp să-și facă toate planurile.     

Domnul Primar: am îmbunătățit regulamentul, de regulă depindem de aprobarea bugetului.     

Domnul consilier Adrian Baciu supune la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată și se 

aprobă cu unanimitate de voturi, devenind Hotărârea Consiliului Local nr. 70/ 2019. 

Se trece la punctul 2: Proiect de hotărâre nr. 69/  2019 privind aprobarea procedurilor și a 

condițiilor de realizare a schimburilor în cazul locuințelor construite de Agenția Națională pentru 

Locuințe în cadrul Programului de construcții de locuințe pentru tineri destinate închirierii. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Adrian Baciu: sunt situaţii de conflict de interese/ 

incompatibilităţi la acest punct ? Nu sunt anunţate. 

Domnul Primar prezintă proiectul de hotărâre și expunerea de motive. 

Comisiile de specialitate avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Nu sunt luări de cuvânt. 

Domnul consilier Adrian Baciu supune la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată și se 

aprobă cu unanimitate de voturi, devenind Hotărârea Consiliului Local nr. 71/ 2019. 

Se trece la punctul 3 : Proiect de hotărâre nr. 70/ 2019 privind aprobarea Devizului general 

actualizat și a principalilor indicatori economici actualizați ai proiectului “Modernizare strada Tudor 

Vladimirescu (buevard)”. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Adrian Baciu: sunt situaţii de conflict de interese/ 

incompatibilităţi la acest punct ?  

Domnul Primar prezintă proiectul de hotărâre și expunerea de motive.  

 Comisiile de specialitate avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Nu sunt luări de cuvânt. 

Domnul consilier Adrian Baciu supune la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată și se 

aprobă cu unanimitate de voturi, devenind Hotărârea Consiliului Local nr. 72/ 2019. 

Se trece la punctul 4: Proiect de hotărâre nr. 74/ 2019 privind predarea către Ministerul 

Dezvoltării Regionale, Administrației Publice prin Compania Naţională de Investiţii “C.N.I.” S.A., a 

amplasamentului şi asigurarea condiţiilor în vederea executării obiectivului de investiţii Proiect tip - 

„Bazin de înot didactic” în Municipiul Lupeni, judeţul Hunedoara. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Adrian Baciu: sunt situaţii de conflict de interese/ 

incompatibilităţi la acest punct ? Nu sunt anunţate. 
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Domnul Primar: retrag acest proiect de pe ordinea de zi, mai avem de clarificat niște 

neconformități. 

Se trece la punctul 5 : Proiect de hotărâre nr. 75/ 2019 privind aprobarea încetării, prin 

acordul părților, conform prevederilor contractuale, a unor contracte de închiriere a unor locuințe 

ANL. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Adrian Baciu: sunt situaţii de conflict de interese/ 

incompatibilităţi la acest punct ? Nu sunt anunţate. 

Domnul Primar prezintă proiectul de hotărâre și expunerea de motive. 

Comisiile de specialitate avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Domnul consilier Adrian Baciu, supune la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată și se 

aprobă cu unanimitate de voturi devenind Hotărârea Consiliului Local nr. 73/ 2019. 

Se trece la punctul 6 : Proiect de hotărâre nr. 76/ 2019 privind aprobarea unui raport de 

evaluare precum şi vânzarea unui imobil (teren) prin licitație publică. 

Domnul Primar prezintă proiectul de hotărâre și expunerea de motive. 

Comisiile de specialitate avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Domnul Secretar:  vreau să vă informez că am obținut un alt CF pentru acest imobil. 

Domnul consilier Adrian Baciu supune la vot proiectul de hotărâre, acesta fiind aprobat cu 

unanimitate de voturi, devenind Hotărârea Consiliului Local nr.74/ 2019. 

Se trece la punctul 7 : Proiect de hotărâre nr. 77/ 2019 pentru actualizarea Studiului de 

Fezabilitate și a Indicatorilor Tehnico Economici pentru obiectivul de investiții ”Schi în România, 

Stațiunea Straja, Municipiul Lupeni – Dezvoltarea Stațiunii Turistice Straja”. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Adrian Baciu: sunt situaţii de conflict de interese/ 

incompatibilităţi la acest punct ? Nu sunt anunţate. 

Domnul Primar prezintă proiectul de hotărâre și expunerea de motive. 

Comisiile de specialitate avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Nefiind discuții domnul consilier Adrian Baciu supune la vot proiectul de hotărâre, acesta 

fiind aprobat cu unanimitate de voturi, devenind Hotărârea Consiliului Local nr.75/ 2019. 

 

Se trece la punctul DIVERSE. 

 Domnul consilier Rad Marcel Daniel: în cartierele Viitorului, Tineretului, Gorunului sunt 

foarte multe ciori, din luna iulie se pot vâna, ar fi bine să facem ceva în acest sens. 

 Domnul consilier Năsălean: - canalizarea de pe strada Castanilor lasă de dorit, intră apa în 

bucătăriile locuințelor de la parter, Apa Serv dă vina pe primărie; 

- mai jos de cinematograf, pe partea dreaptă este un stâlp de curent ruginit, ar trebui 

înlocuit; 

- când încep lucrările la cinematograf? 

- în cadrul manifestărilor dedicate zilelor orașului vor fi și manifestări sportive? 

Domnul Viceprimar:  Cinematograful este predat la CNI, este în faza de licitație. 

Domnul consilier Roșu Ioan Cristian: - pe strada Trandafirilor bl. 13 este un brad mai mare 

decât blocul, nu se poate tăia, poate deveni un pericol; 

- ar trebuie să facem o acțiunea de conșțientizare a cetățenilor sau a celor care ridică 

gunoiul, de ce nu se pune capacul la pubelele de gunoi? 

Doamna consilier Burlacu Anița: - în mai multe locuri din oraș trotuarul nu are acces pentru 

persoanele cu handicap, de ex. la Valahia; 

- pe strada Pomilor de la Braicu la Măruță nu există iluminat public; 

- pe strada Spiru Haret sunt mai mulți salcâmi care pot deveni un pericol, am văzut că se fac 

măsurători, se vor face parcări? 

Domnul Viceprimar. acum se lucrează la proiect. 

Domnul consilier Floronesc Gheorghe Adrian: - pe drumul către Mogoș ar trebui puși biscuiți 

de 80; 

Domnul Viceprimar: nu este prevăzut în proiect; 

 Domnul consilier Benedekfi David: - ce se întâmplă cu superficia? 

- ce se întâmplă cu canalizarea pe strada Revoluției? 

Domnul Secretar: dacă a fost adoptat Codul administrativ vedem în ce formă este. 
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- avem proiectul cu canalizarea al Apa Serv. 

Domnul Viceprimar: avem proiectul cu Apa Serv. 

Domnul consilier Benedekfi David: când s-a făcut parcarea din spatele blocului a fost bine dar 

acum când plouă intră apa în beci. 

Domnul Viceprimar:vom face rigolă. 

Domnul consilier Popescu Cristian: punctul de colectare al gunoiului de pe str. Vîscozei ar 

trebui mutat, este între blocuri, miroase pestilențial, în urma ploilor a apărut și un mic lac, ar fi bine să 

fie mutat pe colț cu intrarea la Tesma. 

Domnul Viceprimar: voi veni pe teren și vom analiza propunerea dvs. 

Domnul consilier Resiga Andrei: în Straja se construiește foarte mult, ar fi oportun să facem o 

platformă betonată pentru depozitarea molozului, avem foarte mulți turiști, numai eu am 1200 de 

copii, la fel și Fodoran. 

Domnul Viceprimar: vom face o platformă betonată. 

Domnul consilier Corpadi Sorin: casele de pe strada Tudor Vladimirescu solicită pubele; 

- poliția locală să patruleze între orele 5 și 8 la Stadion, vin mulți tineri, distrug, pun muzică, 

amenință oamenii care lucrează acolo; 

Doamna consilier Burlacu: ce facem cu gunoiul, nu îl selectăm ? am văzut la televizor că este 

obligatoriu, oricum durează până oamenii se obișnuiesc că îl colecteze selectiv. 

Domnul Viceprimar: am avut o discuție cu toți primarii din Valea Jiului și operatorul cu care 

avem contract, acesta vrea să crească prețul. 

Domnul consilier local Adrian Baciu: cetățenii din zona Liceului Teoretic se plâng că le intră 

fumul în case, cred că de la brutărie. 

Domnul Viceprimar: vom verifica.  

Nemaifiind alte probleme pe ordinea de zi domnul consilier Adrian Baciu declară  închise 

lucrările şedinţei ordinare. 

 

 

          PREŞEDINTE DE  ŞEDINŢĂ 

                  ADRIAN BACIU  

CONTRASEMNEAZĂ – SECRETAR 

Jr. MARIUS CLAUDIU  BĂLOI 


